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Aanwezig:  
Burgemeesters: 
Paul Van Miert (voorzitter), Bart Craane, Ward Kennes, Gilles Bultinck, Frans De Bont, Bob Coppens.   
Politieraadsleden: 

• Baarle-Hertog: Jeroen Raeijmaekers 

• Beerse: Ben Bols en Marc Veulemans 

• Kasterlee: Marleen Verbeek, Rita Thijs en Jeroen Van de Water 

• Lille: Tinne Peeters, Lorenz Vloemans en Marc Daems 

• Oud-Turnhout: Liesbet Dierckx, Bart Vermeiren en Marie-Josée Peeters 

• Turnhout: Eric Vos, Annemie Der Kinderen, Paul Moelans, Kurt Persegael, Pauline Ceusters, Bart 
Voordeckers en Jan van Steenbergen 

• Vosselaar: Jan Swinnen en Eddy De Houwer 
Dorien Bols, sanctionerend ambtenaar (openbare zitting)  
HCP Marleen Hellemans, korpschef, CP Jef Verheyen, adjunct-korpschef 
Danitsja Van Soom, consulent HRM, notuliste 
 
Verontschuldigd:  
Dirk Proost, Marleen Peeters, Jan Van Otten, Inge Obbels 
 

 
Openbare zitting 

 
De vergadering start met de presentatie van het SAU.   
 

1. Goedkeuren van het verslag van de vorige vergadering. 
 
Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 

2. Voorstelling van het SAU (Special Assistance Unit). 
 
Voorstelling van de werking van het SAU.  

− Historiek: In 2007 werden de monitoren geweldbeheersing naar aanleiding van een aantal incidenten in 
één team onder gebracht en ze werden ingezet voor de meer risicovolle opdrachten. Van 2007 tot 2009 
volgden zij een officiële opleiding die voornamelijk betrekking had op opdrachten van bestuurlijke aard 
en openbare orde handhaving (voetbalwedstrijden, betogingen…). Het team werd in 2014 opgeschaald 
naar opdrachten op gerechtelijk vlak, en de teamleden volgden de federale opleiding VAG 
(Vaardigheden Aanhouden in Groepsverband). Het EBB (Eenheid Bijzondere Bijstand) wordt vanaf dan 
ingezet om de leemte op te vangen tussen niveau 1 (de reguliere interventiewerking van de lokale 
politie) en niveau 3 (het team speciale eenheden – DSU van de federale politie), zoals voorzien in de 
GPI 81. Vanaf 2018 zijn alle leden van het team gevormd in de GPI 81 ( Omzendbrief GPI 81 
betreffende het algemene referentiekader van `Bijzondere Bijstand' in de lokale politie).  



− Het team besteedt ook veel tijd aan voorbereidende maatregelen voor DSU of het POSA, het bevriezen 
van de situatie en als het echt niet anders kan een tussenkomst uitvoeren, zodat de interventie van de 
speciale eenheden gemakkelijker kan verlopen.  

− De leden van het SAU trainen meer dan de reguliere politie. Ze trainen de procedures van de GPI 81 
éénmaal per week, en daarbovenop onderhouden ze ook de benodigde technieken door deze 
regelmatig te oefenen. 

− Buiten onze zone zijn er nog andere politiezones die uitgerust zijn met een SAU. We proberen een 
protocol af te sluiten voor een betere samenwerking. We denken daarbij aan samen trainen, 
samenwerken aan een grote opdracht, samen wapens aankopen… 

− Vijf mensen is het absolute minimum om een opdracht veilig te kunnen uitvoeren. We zorgen altijd dat er 
vijf mensen met permanentie staan.  

− QRF: een extra patrouilleploeg op basis van de criminaliteitscijfers van donderdag 12u tot zondag 22u in 
burger met een burgerauto.  

− Het SAU is uitgerust met professioneel materiaal waardoor ze moeilijkere interventies tot een goed 
einde kunnen brengen. De leden krijgen daarnaast de mogelijkheid om hun expertises verder te 
ontplooien, maar minstens even belangrijk is dat zij de verworven expertises kunnen blijven oefenen 
teneinde die te kunnen behouden. De specialisaties worden onderverdeeld in bewapening (less lethal 
en lethal) en bijkomende modules technieken (zoals observatie, TECC = tactical Emergency Casualty 
Care, …).  

 
Jeroen Raeymaekers: De geweren die jullie in beslag genomen hebben, waren die van mensen met motieven of 
waren dat jachtgeweren?  
SAU: We hebben een wapen in beslag genomen naar aanleiding van een onderzoek van geweldpleging. Ook 
hebben we een 10-tal wapens in beslag genomen tijdens een bijzondere opsporingsmethode in samenwerking 
met de recherche.   
We merken dat kleinere groepen zich ook bewapenen met vuurwapens. Waar vroeger eerder BB guns werden 
aangetroffen, zien we nu vaker sterkere vuurwapens. We hebben bijv. al eens een vuurwapen in een stofzuiger 
en in een dampkap gevonden. En in dit geval waren het niet de grote criminelen.  
 
Jeroen Raeymaekers: Is dat vaak gelinkt aan drugs? 
SAU: Drugs is een wijd verspreid fenomeen, en ja, meestal is dat gelinkt aan drugs, maar niet altijd.  
 
Ward Kennes: Met hoeveel zijn jullie in totaal? 
SAU: We zijn momenteel met 11 personeelsleden. Het uiteindelijke doel is 15 mensen, er staan nog enkele 
plaatsen open in mobiliteit.  
Korpschef: Het team bestaat uit 3 middenkaders en 12 basiskaders, maar op dit ogenblik is het niet volzet.  
Nog enkele aanvullingen: Als we spreken over gevonden wapens, dan zijn dit geen ongeregistreerde erfstukken, 
maar criminele wapens. In onze provincie zijn er slechts twee SAU teams: in Antwerpen en in Turnhout. We 
hebben hier een zeer goed werkend team en we krijgen veel complimenten wanneer ze in andere zones ingezet 
worden!  
 
Ward Kennes: Jullie waren ook in Ravels? 
SAU: Wij zijn zaterdag in allerijl naar Westerlo geroepen omdat er op collega’s geschoten was. Als wij met drie 
ter plaatse komen, doen we de eerste verrichtingen. We geven aan ìedereen opdrachten. Ondanks de hiërarchie 
binnen de politie, komen graden dan op de tweede plaats. Meestal verloopt dit heel vlot. We worden meer en 
meer gevraagd door andere politiezones en we kunnen inderdaad zeggen dat ons team en de PZ Regio 
Turnhout gewaardeerd wordt door deze zones.  
 
Jan Van Steenbergen: Staan er steeds vijf mensen met permanentie om opgeroepen te worden?  
SAU: De vijf mensen die met permanentie staan, moeten komen wanneer ze teruggeroepen worden. Dat is thuis 
alles laten vallen en vertrekken. Meestal zijn we met meer dan die vijf personen. Andere collega’s engageren zich 
ook, en zeker bij moeilijke opdrachten probeert iedereen die kan, te komen. Wij verwittigen de collega’s via 
whatsapp. Als er te weinig reactie is, dan bellen we, ook naar de mensen die niet van permanentie zijn.  
 
Paul Moelans: Hoe kunnen mensen aansluiten bij uw team? Is dat met examens?  



SAU: Dat is eigenlijk de kracht van de GPI 81, we hebben een nationaal programma. We werken allemaal 
hetzelfde. Er zijn 22 eenheden in België, die allemaal dezelfde testing organiseren. We zoeken mensen met een 
specifiek profiel, met de juiste vaardigheden. We starten met een interne test, gevolgd door een nationale test die 
gevalideerd wordt door een mastertrainer van een andere eenheid. Na deze testen volgt pas de opleiding ‘end-
user’ (160 uren). Deze opleiding wordt mee geëvalueerd door andere eenheden om de kwaliteit te bewaken. 
Daarna volgt nog eens een probatiestage van 6 maanden waarin de aspirant geschoold wordt in alle modules.  
 
Paul Moelans: Is er een maximum leeftijd? 
SAU: Nee en we kunnen u verzekeren dat ons oudste teamlid van 52 jaar fysiek in orde is. 
 
Pauline Ceusters: Is er een vrouw lid van jullie team? 
SAU: Er heeft ooit een vrouw deelgenomen, maar ze is helaas niet door de nationale test geraakt. 
 
Tinne Peeters: Die tendens van meer vuurwapens, wordt die ook gemerkt in de politiezones rondom? 
Korpschef: Ja, toch wel. Het geweld tegen politiemensen neemt toe, maar het geweld in het algemeen ook. Als 
deze collega’s bij een interventie opgeroepen worden waarbij er geweld gebruikt wordt, dan is dit altijd een hoog 
risico interventie.  
 
De leden van het SAU verlaten de vergadering. 
 

3. Verstrekken van een advies inzake de aanpassing van de UGP. 
 
Het UGP is een dynamisch instrument dat een periodieke evaluatie en -in principe jaarlijkse- aanpassing en 
bijwerking behoeft. Immers, een jaarlijkse bijwerking van het UGP dringt zich op hetzij ingevolge gewijzigde 
(hogere) wetgeving, hetzij ingevolge nieuwe beleidskeuzes.  
De politieraadsleden hebben vooraf een overzicht van alle wijzingen met schriftelijke toelichting ontvangen. 
Dorien Bols (sanctionerend ambtenaar en lid van de werkgroep) overloopt de voorgestelde wijzigingen. De 
aanpassingen zijn afkomstig van een werkgroep binnen de politie, alsook van verschillende gemeentelijke 
diensten.  
Aan de politieraad wordt gevraagd om een advies te verstrekken aangaande de voorgestelde aanpassingen. 
Vanzelfsprekend kunnen de politieraadsleden ter zitting opmerkingen formuleren. 
Nadien zal het definitief ontwerp worden overgemaakt aan de gemeenten met de vraag om deze aanpassingen 
te laten goedkeuren door de gemeenteraad. 
 
tekstvoorstel 
Artikel 12 Bestuurlijk beslag 
Onverminderd artikel 30 van de wet op het politieambt, kan de politie bij inbreuken op de bepalingen van deze 
politieverordening (UGP), met uitzondering van inbreuken op Afdeling VII (Verkeer), de voorwerpen waarmee 
deze overtredingen werden gepleegd, in beslag nemen. In dat geval worden deze voorwerpen op verzoek van de 
bezitter of eigenaar, teruggegeven aan de bezitter of eigenaar.  
De voorwerpen kunnen ten vroegste de tweede werkdag na de inbeslagname worden opgehaald bij de politie. De 
voorwerpen worden gedurende vijf werkdagen na inbeslagname ter beschikking gehouden van de bezitter of 
eigenaar. De voorwerpen die na het verstrijken van deze periode door de bezitter of eigenaar niet werden 
opgehaald, worden beschouwd als een achtergelaten voorwerp en zullen worden overgedragen aan de 
gemeente. De kosten van inbeslagname kunnen verhaald worden op de overtreder. 
 
Opmerkingen  
Jan Van Steenbergen: Welke voorwerpen worden daarmee bedoeld? Kan dat bijv. een boksbeugel zijn? 
Dorien Bols: In dit artikel worden geen wapens of dergelijke bedoeld, eerder bijv. iets als een geluidsinstallatie. 
 
Tekstvoorstel 
AFDELING I INNAME VAN DE OPENBARE WEG 
Hoofdstuk VII Andere vormen van inname van het openbaar domein 
Artikel 1 
1.1. Onverminderd de bepalingen (…) 



1.2. Zonder voorafgaande en schriftelijke vergunning van de burgemeester is het verboden in, op of over de 
openbare weg bedradingen, kabels of andere verbindingen, uitgaande van privé initiatief, aan te brengen.   
 
Opmerkingen  
Jan Van Steenbergen: Moeten we elke keer dat we onze auto willen stofzuigen of onze wagen willen opladen de 
toestemming vragen aan de burgemeester? Ik vind dat raar.  
Eric Vos: Ik kan er inkomen dat er geen hele nacht een laadkabel op de openbare weg moet liggen, maar kunnen 
we daar geen tijdsspanne op zetten?  
Bob Coppens: Het verschil tussen een laadkabel en een verlengdraad is groot.  
Eric Vos: Soms staan er elektrische toestellen op het voetpad zoals bijv. een zaagtafel, ik vind dat persoonlijk 
gevaarlijker dan een draad.  
Paulien Ceusters: Is het geen optie om occasioneel gebruik te vermelden?  
Bart Voordeckers: Is het een mogelijkheid om te vermelden dat het niet mag als er geen persoon bij is? Wanneer 
er iemand wil passeren kan je opzij gaan. M.a.w. melding maken van niet onbeheerd achterlaten.  
Dorien Bols: Ik zal jullie opmerkingen verder bespreken en het tekstvoorstel aanpassen. 
 
Nota na de vergadering 
Het tekstvoorstel werd als volgt aangepast:  
Het is verboden op de openbare weg laadkabels te leggen uitgaande van privé initiatief. 
 
Tekstvoorstel 
AFDELING II VEILIGHEID EN GEMAK VAN DOORGANG OP DE OPENBARE WEG EN WEGEN MET EEN 
OPENBAAR KARAKTER 
Hoofdstuk III Het verkeer en laten rondlopen van dieren 
Artikel 4 
De toegang met honden is verboden tot openbare gebouwen, begraafplaatsen, sporthallen, (…) 
 
De gemeente Beerse heeft gevraagd om wel honden toe te laten op begraafplaatsen. Deze vraag tot aanpassing 
is ook opgenomen in het hoofdstuk begraafplaatsen. 
Tinne Peeters: Wordt er vermeld dat ze aangelijnd moeten zijn? Honden moeten altijd aangelijnd zijn, maar moet 
dit hier extra vermeld worden? 
Dorien Bols: In het hoofdstuk over de begraafplaatsen staat vermeld dat honden aangelijnd moeten zijn. 
 
Nota na de vergadering 
Correctie: de verplichte leiband staat in het specifieke hoofdstuk over het verkeer en laten rondlopen van dieren 
(artikel II.III.5).  
 
Tekstvoorstel  
AFDELING IV: OPENBARE GEZONDHEID 
Hoofdstuk II: Ophalen van huishoudelijke afvalstoffen en het gebruik van het recyclagepark – Algemene 
bepalingen. 
Artikel 7 
Afvalcontainers die door privé-firma’s  worden geledigd, mogen niet permanent op de openbare weg worden 
geplaatst. 
Afvalcontainers die door een privé-firma worden geledigd, moeten voorzien zijn van een sticker met vermelding 
van de straat, huisnummer en desgevallend busnummer van de klant. 
 
Opmerkingen  
Tinne Peeters: Zijn er met de privéfirma’s afspraken gemaakt omtrent het tijdstip van ophaling? Bij ons in de 
gemeente is er discussie geweest omdat die firma’s heel vroeg in de morgen de mensen wakker maken. Of valt 
dat onder nachtlawaai? 
Dorien Bols: Ik heb daar geen weet van. 
Frans De Bont: In een KMO-zone kan ik me inbeelden dat ze vroeger komen, maar in woonwijken kan dit een 
probleem zijn.  



Tinne Peeters: We dachten eerst dat het vrachtwagens van IOK waren, maar het bleek een privéfirma te zijn die 
al om 05u15 de container kwam ledigen. Ik weet niet of dit er specifiek bij kan, of valt dit eerder onder 
nachtlawaai? 
Dorien Bols: Ik denk dat het eerder onder het verstoren van de nachtrust (nachtlawaai) valt, zoals wanneer 
iemand om 5u ’s nachts zijn vrachtwagen al opzet om warm te laten worden.   
Gilles Bultinck: Wij hebben, in het kader van nachtlawaai, aan privéfirma’s laten weten dat er geen machinale 
toestellen mogen gebruikt worden voor 7u ’s morgens en die firma’s hebben er meteen gehoor aan gegeven. 
 
Tekstvoorstel  
AFDELING IV: OPENBARE GEZONDHEID 
Hoofdstuk IX: Selectieve inzameling van textiel en herbruikbare goederen 
Artikel 2 Inzameling 
2.2 Alleen de organisaties die vermeld zijn op de door de OVAM gepubliceerde lijst van geregistreerde 
inzamelaars, handelaars en makelaars van textielafvalstoffen en die toelating hebben van het college van 
burgemeester en schepenen, waarmee ze een overeenkomst hebben afgesloten, zijn gemachtigd om huis-aan-
huisinzamelingen te organiseren of om textielcontainers te plaatsen op zowel openbaar domein als op 
privéterrein toegankelijk voor het publiek. 
Textielcontainers geplaatst zonder toelating van het college van burgemeester en schepenen worden door de 
gemeente verwijderd op kosten van de textielinzamelaar.   
 
Opmerkingen  
Eric Vos: Zijn er textielcontainers die vergund zijn door de gemeente of burgemeester? Ik dacht, in samenspraak 
met IOK, dat het uitgesloten was om textielcontainers op het openbaar domein te plaatsen?  
Ward Kennes: IOK doet een aanbesteding om de x aantal jaar en bedrijven kunnen hierop intekenen. Diegene 
die de gunning gegeven is kunnen dan een aanvraag doen om een container te plaatsen op het openbaar 
domein. Op privédomein (bv. school, voetbaldomein, …) mag dit niet. Je mag dus niet zelf een contract afsluiten 
met een firma om een textielcontainer te plaatsen. 
Eric Vos: Is dit artikel wel relevant om te behouden? 
Ward Kennes: Het is eigenlijk in overleg met de juridische dienst van het afvalbeheer van de IOK dat deze 
wijziging werd voorgesteld. Het kan zijn dat het in sommige gemeenten niet correct wordt toegepast, maar dat is 
een andere discussie. 
 
Tekstvoorstel  
AFDELING VI: OPENBARE RUST EN ORDE 
Hoofdstuk XIII Diverse vormen van overlast 
Artikel 7 
Het is verboden al dan niet in het gezelschap van kinderen te bedelen of door het vertonen van 
lichaamsgebreken, verwondingen of verminkingen de liefdadigheid van de voorbijgangers of de aanwezigen op te 
wekken. 
Het is eveneens verboden aan de deuren te bellen of te kloppen met het doel een aalmoes te bekomen. 
Het is op het ganse grondgebied verboden te bedelen: 
- op een agressieve of opdringerige manier; 
- op een manier die de doorgang of het verkeer hindert; 
- op een manier die de openbare orde, de openbare veiligheid, de openbare rust en de openbare 
gezondheid in gevaar brengt.   
 
Opmerkingen  
Jan Van Steenbergen: Ik vind het heel vreemd dat dat artikel geschrapt wordt en dat daardoor bedelen met 
kinderen toegestaan wordt. Ik vind persoonlijk dat het niet kan dat mensen met hun kinderen gaan bedelen. 
Kunnen we dit niet behouden? 
Ward Kennes: Ik ben het daarmee eens, maar ik had begrepen dat het in strijd is met de mensenrechten om 
bedelen te verbieden. Het centrum voor mensenrechten vecht deze wetgeving aan. Ik ben het er eveneens mee 
eens dat dit schadelijk is voor de kinderen en de samenleving. We hebben dit besproken op het politiecollege.  
Eric Vos: Ik dacht dat uit onderzoek bleek dat we tegen bedelende kinderen wel konden optreden. We hebben 
een situatie gehad aan de parking van de Carrefour. Kinderen van 8 à 10 jaar gingen achter de kar staan van 



mensen die hun winkelwaren aan het uitladen zijn. De kinderen zetten de kar weg en kregen de 1 of 2 EUR. Na 
enige tijd werden redelijk veel kinderen systematisch afgezet aan de parking.  
Dorien Bols: Ik heb genoteerd dat we dit onderzoeksrapport en het resultaat daarvan verder moeten bekijken.  
Paul Van Miert: We hebben dit onderwerp inderdaad op het college besproken, maar we moeten weten wat de 
achtergrond is. 
Korpschef: Ik denk dat we in deze situatie kunnen terugvallen op de ‘opdringerige manier’, dit moet op zo’n 
manier omschreven worden dat we deze regel kunnen aanwenden. Het klopt dat een verbod op bedelen in 
tegenstrijd is met de mensenrechten. 
Pauline Ceusters: Kunnen we het formuleren dat het draait over het welzijn/de veiligheid van het kind of dier? 
Dan is er geen algemeen verbod op bedelen, maar een clausule om toe te voegen.  
Ward Kennes: Wij hebben daar als burgemeesters op 6 april een bericht over ontvangen van het steunpunt op 
bestrijding van armoede, bestaansonzekerheid en sociale uitsluiting en het federaal instituut voor de bescherming 
en bevordering van de rechten van de mens. Zij wezen ons er op dat in ‘uw gemeente volgende vormen van 
bedelreglementering van kracht zijn die op basis van onze analyse van de rechtspraak in strijd zijn met de 
mensenrechten’:  

• Het algemeen bedelverbod 

• De bedelarij door aan te bellen of te kloppen 

• Het tonen van lichaamsgebreken, verwondingen of verminkingen 
Over kinderen wordt er niet gesproken.  
Gilles Bultinck: Het verslag stelt dat deze bedelreglementering in strijd is met de mensenrechten en dat de Raad 
van State heeft geoordeeld dat het bedelen met kinderen en minderjarigen geen verstoring is van de openbare 
orde.  
Jan Van Steenbergen: Is dit dan ter bescherming van de mens? 
 
Nota na de vergadering: 
Deze aanpassing noodzakelijk o.b.v. het onderzoeksrapport van het Steunpunt tot bestrijding van armoede, 
bestaansonzekerheid en sociale uitsluiting. In de voetnoot bij het desbetreffende artikel wordt verwezen naar de 
inhoud van dit rapport. 
Volgens de Raad van State kan bedelen met – en, naar analogie, door – minderjarigen niet beschouwd worden 
als een aantasting van de openbare orde, en doorstaat een verbod hierop de mensenrechtentoets dan ook niet. 
Wanneer er daadwerkelijk sprake zou zijn van exploitatie van bedelarij van minderjarigen, is dit reeds strafbaar 
op basis van artikel 433ter en 433quater Strafwetboek. 
 
Tekstvoorstel 
AFDELING VI OPENBARE RUST EN ORDE 
Hoofdstuk XIII Diverse vormen van overlast 
Artikel 35 Sancties 
Inbreuken op de artikelen 1, 2, 3, 4, 5, 6, 8, 9, 10, 11, 12, 13.1 en 13.2, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 25, 
26, 27, 28 en 29 en 30, 31, 32 en 33 en 34 worden bestraft met een gemeentelijke administratieve geldboete die 
maximaal 175 of 350 euro bedraagt, naargelang de overtreder minderjarig of meerderjarig is. 
De eigenaar van een leegstaand handelspand dat nog niet is opgenomen in het leegstandsregister, moet zorgen 
voor een minimale vorm van basisonderhoud van het leegstaand handelspand en aanhorigheden. 
Onder gebrekkig minimaal basisonderhoud kan o.a. worden verstaan: 
- kapot of loshangend buitenschrijnwerk (ramen, deuren, houtbedekking, glas) 
- dichtgetimmerde ramen en deuren 
- kapotte rolluiken, garagepoorten, afsluitingen, luifels en zonwering 
- langdurig ongewassen ramen 
- oude affiches, stickers of folies die aan de binnen- of buitenzijde van de ramen hangen 
- uitpuilende brievenbussen 
- overhoop gehaald interieur zichtbaar vanop straat 
- aanwezigheid ongedierte of uitwerpselen van ongedierte 
- kapotte of loshangende dakgoten, regenpijpen of balustrades 
- achtergebleven reclamepanelen, (neon-)verlichting of belettering 
- planten/onkruid die uit dakgoten of daken groeien of gevels overwoekeren 
- niet onderhouden gevel onder andere door graffiti, afbladerende verf en/of bepleistering. 



Deze lijst is niet exhaustief. 
 
Opmerkingen  
Eric Vos: Is dit artikel alleen bedoeld voor handelspanden? Bij panden die te koop staan doen dezelfde 
problemen zich voor.  
Dorien Bols: Het is bewust niet doorgetrokken naar private panden, maar het werd wel hernomen voor 
vergunningsplichtige panden.  
Pauline Ceusters: De meeste gemeenten hebben wel een beleid rond leegstaande panden.  
 
Tekstvoorstel  
AFDELING VI OPENBARE RUST EN ORDE 
Hoofdstuk IVX: Gemeentelijke begraafplaatsen en Intercommunale Vereniging voor Crematoriumbeheer in de 
Provincie Antwerpen 
Artikel 8 
(…) 
Gedenktekens, beplantingen en opschriften moeten overeenstemmen met de bepalingen opgenomen in deel 2 
van dit hoofdstuk.  Zaken die niet overeenstemmen moeten door de nabestaanden op hun kosten verwijderd 
worden. 
Zij worden hiervan in kennis gesteld middels aanplakking.  
Laten zij dit na, dan gebeurt de verwijdering door het gemeentebestuur op kosten van de nabestaanden. 
Laten zij dit na dan gebeurt de verwijdering door het gemeentebestuur, nadat één van de nabestaanden, als die 
kan opgespoord worden, bij aangetekend schrijven hiervan in kennis is gesteld.  Deze verwijdering door het 
gemeentebestuur gebeurt op kosten van de nabestaanden. 
 
Opmerkingen  
Jan Van Steenbergen: Is er een termijn gedefinieerd waarbinnen spullen verwijderd moeten worden. Hoelang 
blijft die aanplakking? 
Ward Kennes en Bob Coppens: Het blijkt niet werkbaar om iedereen op te zoeken, aanplakken is de meest 
praktische oplossing – vandaar dat we deze regels geschrapt hebben.  
Jan Van Steenbergen: Een termijn zou toch vermeld moeten worden? 
Ward Kennes: In regel is de aanplakkingstermijn een jaar, dacht ik, een hele cyclus.  
Dorien Bols: Ik zoek de wetgeving inzake de aanplakking op.  
Ward Kennes: Over de graven en de aanplakking: art. 18 van het decreet op begraafplaatsen en lijkbezorging 
zegt: Een niet-geconcedeerd graf wordt minstens tien jaar bewaard. Dergelijk graf mag enkel verwijderd worden 
nadat gedurende een jaar een afschrift van de beslissing tot verwijdering, zowel bij het graf als aan de ingang van 
de begraafplaats, werd uitgehangen. 
 
 
Eric Vos: Er zijn toch wel een aantal nieuwigheden in de tekst o.a. over drones, laadkabels, … Wordt nagedacht 
om een communicatie voor te bereiden om de burgers te informeren?  
Paul Van Miert en korpschef: Dat kan perfect voorzien worden. 
Ward Kennes: Wordt dat dan een collectieve communicatie of per gemeente? 
 
Eric Vos: Wanneer iemand een activiteit aanvraagt kan de info vervat worden in de vergunning, maar iemand die 
een straatfeest organiseert en met een drone wil filmen …? Hoe kan die weten welke regels er van toepassing 
zijn? Daar moet nog verder over nagedacht worden. 
 

4. Voorstelling van de dienst GAS (Gemeentelijke Administratieve Sancties) en presentatie van de 
jaarcijfers. 

 
Presentatie gegeven door Dorien Bols. 

- Protocolakkoord met parket: GAS 2 en 3 kan ook afgehandeld worden door het Openbaar Ministerie. 
GAS 4 wordt steeds door de dienst GAS afgehandeld.  

- Procedure GAS overlast (= GAS 1,2 en 3): 
o Wij ontvangen een proces-verbaal of een bestuurlijk verslag.  



o Nakijken of de inbreuk bewezen is. 
o Enkel op basis van technische en medische overwegingen kan een PV geseponeerd worden 

omdat we niet dezelfde mogelijkheden hebben als het parket.  
o Mensen krijgen een aangetekende brief met daarbij het proces-verbaal, in dit schrijven wordt er 

nog geen boetebedrag gemeld. 
o Mensen krijgen de mogelijkheid om zich te verweren. Dit kan zowel schriftelijk als mondeling. 
o Daarna krijgen de mensen de beslissing aangetekend opgestuurd waarin het boetebedrag 

wordt meegedeeld.  
- Tijdens de corona jaren is er een daling te zien van het aantal inbreuken GAS 1,2, 3. In 2019 was er wel 

een verschuiving in de aard van de inbreuken. Bijv nachtlawaai werd vaker vastgesteld dan 
straatoverlast.  

- In 2022 is er terug een serieuze stijging van het aantal opgelegde sancties voor GAS 1,2, 3. Sancties 
kunnen een administratieve geldboete zijn of een bemiddeling.  

- In 2023 is er ook een stijging waarneembaar. In verschillende gemeenten werden er GAS-vaststellers 
aangesteld waardoor we meer bestuurlijke verslagen ontvangen. De gemeentelijke vaststellers kunnen 
extra controles doen op bv. het openbaar domein. 

- In de cijfers van het aantal GAS 4 overtredingen neemt Turnhout de hoofdmoot. De stijging van het 
aantal GAS 4 overtredingen in 2019 is te verklaren door de uitbreiding van de voetgangerszones in 
Turnhout.  

- Tijdens corona hebben we een flinke daling gezien in het aantal GAS 4 overtredingen. De daling in 2022 
is te wijten aan het uitschakelen van de camera’s naar aanleiding van het uitvoeren van werken voor 
drie maanden. 

- GAS 5 zijn lichte snelheidsovertredingen in zone 30 en 50 die vastgesteld worden met een camera. De 
gemeente waarin een trajectcontrole is geïnstalleerd heeft meer opgelegde boetes GAS 5.  
Paul Van Miert: Dit is het gevolg van één trajectcontrole in de gemeente Lille.  
Ward Kennes: Deze trajectcontrole werd gefinancierd door lokale besturen, met middelen van het 
verkeersveiligheidsfonds die collectief worden ingezet. De gemeente koopt zelf geen aparte camera’s 
bij. Anders zou je de indruk krijgen dat sommige gemeentebesturen daar meer in geïnteresseerd zijn, 
maar dit is voor de politiezone een uitgewerkt systeem waarbij we als politiecollege, na overleg, voor 10 
à 15 jaar onze goedkeuring geven. Het is dus een collectief gebeuren, geen camera’s die door het 
agentschap wegen en verkeer gefinancierd werden. Onrechtstreeks worden ze door de gemeente 
gefinancierd met middelen vanuit het federaal verkeerveiligheidsfonds die aan de politiezone worden 
toegekend. Het politiecollege beslist om die middelen collectief in te zetten. 

- In het begin was er wel wat commotie. Mensen haalden aan dat ze het niet wisten of haalde een 
overmachtsituatie aan. Wij hebben nagevraagd aan het parket wat voor hen overmachtsituaties zijn. We 
proberen om er gelijkaardig mee om te gaan. Blijkt dat er eigenlijk geen overmachtsituaties zijn voor het 
parket. Prioritaire voertuigen moeten ook aan een aantal voorwaarden voldoen alvorens de boetes 
geseponeerd worden.  

 
Ward Kennes: Hoeveel vaststellingen door OVAM hebben jullie ontvangen? 
Dorien Bols: Dat kan ik nu niet zeggen, dat weet ik niet van buiten. Turnhout maakt deel uit van het pilootproject 
en haalde ongeveer 200 verslagen, voor de andere gemeenten lag dat aantal lager. In Turnhout is het cijfer 
ondertussen ook gedaald. Zij hebben gemeenschapswachten aangesteld waardoor het aantal dossiers over bv. 
afval en zwerfvuil in 2023 gestegen is. 
 
Rita Thijs: Is er een verklaring voor dat er zo’n grote daling is in het aantal dossiers van Kasterlee tussen 2019 en 
2022 wat betreft het aantal overtredingen GAS 4? Werden er minder controles gedaan? 
Dorien Bols: In 2019 was er op vraag van de gemeente een verscherpte controle naar aanleiding van een 
parkeerproblematiek, dit leidde tijdelijk tot een verhoging van het aantal vaststellingen. Ik denk dat het 
parkeerprobleem zich daar nu minder stelt. 
 
Bart Voordeckers: Kunnen we regelmatig terugkomen op de GAS 5? Het is iets nieuws, in het kader van de 
verkeersveiligheid is een opvolging interessant.  
Paul Van Miert bevestigt dat.  



Bart Voordeckers: Zien we de effecten van GAS 5 in het rijgedrag? Is de gemiddelde snelheid gedaald op die 
plaatsen?  
Dorien Bols: Ja, in het begin ontvingen we veel overtredingen van de GAS 5 zone in Lille, maar zodra mensen 
wisten dat er gesanctioneerd werd, begonnen de cijfers te normaliseren.  
Bart Voordeckers: Het is interessant om te weten dat de snelheid daalt onder de verplichte norm of daalt onder 
de tolerantiemarge. 
Ward Kennes: Als de snelheid daalt tot onder de tolerantiemarge halen we maatschappelijk gezien een 
gigantische winst. 
Jan Van Steenbergen: Kan de PowerPoint bezorgd worden voor het verslag? 
Dorien Bols: Ik zal dit doen. 
 
Dorien Bols verlaat de vergadering.  
 

5. Personeelsformatie – verbetering materiële vergissing. 
 
De politieraad heeft op 06/09/2022 een kaderuitbreiding goedgekeurd waarbij het operationeel kader en het 
administratief en logistiek kader werd vastgelegd als volgt: 

• Operationeel kader: 15 (hoofd)commissarissen + 55 hoofdinspecteurs + 183 inspecteurs + 16 agenten 
• Administratief en logistiek kader: 4 niv. A + 14 niv. B + 25 niv. C + 3 niv. D 
• Buiten kader: 12 FTE (contractuele betrekkingen niv C voor onthaalbedienden en niv D voor 

poetspersoneel) 
Op 07/03/2023 heeft de politieraad de wijziging aan de personeelsformatie goedgekeurd: een betrekking niveau 
C op de dienst Planning werd omgevormd naar een hybride functie niv B / MK (invulling van de betrekking in het 
administratief OF operationeel kader). Deze wijziging werd ook goedgekeurd door de toezichthoudende overheid.  
Bij het hernemen van de personeelsformatie in het politieraadsbesluit van 07/03/2023 stonden echter, per 
vergissing, verkeerde cijfers vermeld. Deze vergissing moet rechtgezet worden als volgt: 
De personeelsformatie van de Politie Regio Turnhout is vastgesteld als volgt (uitgedrukt in voltijdse 
equivalenten):  
 

Graad Kader (FTE) 

(H)CP 15  

HINP 59 55 + 1 hybride functie HINP/consulent 

INP + AGP 221 183 INP + 16 AP 

Adviseur Niv A 4 

Consulent Niv B 14 + 1 hybride functie consulent/HINP 

Assistent Niv C 24 

Bediende Niv D 3 

Calog buiten kader   12  

 
 
Jeroen Raeymaekers: Kunnen we mensen ‘overkopen’ van andere zones? 
Korpschef: Ja, dat gaat via het systeem van mobiliteit en dat betrachten wij. Dit is wel verbonden aan een aantal 
voorwaarden. Zo moet een aspirant die in een bepaalde zone start, vijf jaar daar blijven werken. Dit kan mits 
toestemming van de korpschef verlaagd worden naar 3 jaar.  
Naar aanleiding van de vraag van Eric Vos heb ik even nagekeken hoe ons kader momenteel ingevuld is. Op 
datum van 1 september hebben we in dienst: 
 

Graad Kader (FTE) 

(H)CP 13 

HINP 45 

INP + AGP 178 INP + 16 AGP 

Adviseur Niv A 4 

Consulent Niv B 11  

Assistent Niv C 22 



Bediende Niv D 3 

Calog buiten kader   10 

 
Dit verandert heel snel, als we dit overzicht in januari geven is dat helemaal anders. We weten bijv al dat er één 
HINP via mobiliteit weggaat, 4 basiskaders beginnen midden oktober mogelijks aan een opleiding 
hoofdinspecteur en eind dit jaar is er de indiensttreding van 4 inspecteurs.  
We zitten bijgevolg nog steeds onder het voorziene kader en onder het voorziene budget van dit jaar. Dit is ook 
een gevolg van de lange doorlooptijd (minstens 9 maanden) tussen het openstellen van de vacature en de 
invulling van de vacature.  
Voor het eerst in ongeveer 15 jaar, zitten onze wijkdiensten vol. We zoeken voornamelijk nog mensen voor de 
interventie, voornamelijk voor ons team verkeer. Dit zijn gespecialiseerde functies. De volgende lichting 
nieuwkomers gaan we vooral inzetten voor ons wijkondersteuningsteam. Dan is ons kader zo goed als ingevuld. 
In tegenstelling tot de ons omringende korpsen hebben wij geen moeilijkheden om mensen binnen te halen. Met 
een goed HR- en aanwervingsbeleid kunnen we veel mensen aantrekken.  
 
Op de vorige politieraad heeft Eric Vos gevraagd om een overzicht te krijgen van de STAVAZA van de invulling 
van het kader. Op de eerste politieraad van begin volgend jaar zal een uitgebreide toelichting gegeven worden 
over personeelszaken en het algemene HR-beleid.  
 
 
De politieraad; 
 
Gelet op het besluit van de politieraad van 06/09/2022 waarbij het operationeel kader en het administratief en 
logistiek kader werd vastgelegd als volgt: 

• Operationeel kader: 15 (hoofd)commissarissen + 55 hoofdinspecteurs + 183 inspecteurs + 16 agenten 
• Administratief en logistiek kader: 4 niv. A + 14 niv. B + 25 niv. C + 3 niv. D 
• Buiten kader: 12 FTE (contractuele betrekkingen niv C onthaalbedienden en niv D poetspersoneel) 

 
Gelet op het besluit van de politieraad van 07/03/2023 waarbij de personeelsformatie werd gewijzigd: één 
betrekking niv. C werd omgevormd naar een hybride functie niv B / MK (invulling van de betrekking in het 
administratief of operationeel kader); Deze wijziging werd ook goedgekeurd door de toezichthoudende overheid; 
 
Overwegende dat het politieraadsbesluit van 07/03/2023 is behept met een materiële vergissing: in het 
politieraadsbesluit van 07/03/2023 staat dat de personeelsformatie, na voormelde wijziging (hybride functie), als 
volgt is (uitgedrukt in voltijdse equivalenten):  

• Operationeel kader: 15 (hoofd)commissarissen + 59 hoofdinspecteurs + 221 inspecteurs en agenten 
• Administratief en logistiek kader: 4 niv A + 14 niv B + 1 hybride functie consulent/HINP + 24 niv C + 3 niv D 
• Buiten kader: 12 FTE 

 
Overwegende dat het goedgekeurde kader, na de goedgekeurde kaderuitbreiding, 55 hoofdinspecteurs telt in 
plaats van 59, en 199 inspecteurs en agenten in plaats van 221; 
 
Overwegende dat deze vergissing moet rechtgezet worden; 
 
Besluit:  
 
Artikel 4 van het politieraadsbesluit van 07/03/2023 wordt verbeterd als volgt: 
 
De personeelsformatie van de Politie Regio Turnhout is vastgesteld als volgt (uitgedrukt in voltijdse 
equivalenten):  
 

Graad Kader (FTE) 

(H)CP 15  

HINP 55 + 1 hybride functie HINP/consulent 



INP + AGP 183 INP + 16 AP 

Adviseur Niv A 4 

Consulent Niv B 14 + 1 hybride functie consulent/HINP 

Assistent Niv C 24 

Bediende Niv D 3 

  

Calog buiten kader   12  

 
6. Energetische renovatie van het oude gedeelte van het hoofdcommissariaat – principiële 

goedkeuring. 
 
In het budget 2023 is 450.000 euro voorzien voor het vervangen van de oude ramen. Omwille van de stijgende 
energieprijzen, milieuaspecten en het comfort van de personeelsleden, heeft het politiecollege, op vraag van de 
korpsleiding, beslist om het dossier “plaatsen van nieuwe ramen” te verruimen tot “het energetisch renoveren van 
blok A van het hoofdcommissariaat” (plaatsen van buitenisolatie en nieuwe ramen, dus volledige buitenschil rond 
oude blok). 
 
Het politiecollege heeft die beslissing genomen na geïnformeerd te zijn geweest over het advies van mevr. An De 
Vriendt (Architect - Adviseur Duurzaam Bouwen) van Kamp C.  
 
Advies van Kamp C:  
Het vervangen van de oude ramen door isolerende ramen wordt beter als één geheel beschouwd met het 

isoleren van de buitenmuren. MAAR: Het isoleren van het dak is dé belangrijkste energiemaatregel. Het 
isoleren van de vloer is na het dak en de muren + ramen de laatste stap om de volledige gebouwschil 
energiezuinig te maken. 

Breng meteen het totaal ideaalplaatje al in kaart: dakisolatie, gevelisolatie, nieuwe ramen en desgevallend 
vloerisolatie. 

De realisatie kan desgevallend gefaseerd gebeuren, maar: 
- Bij het plaatsen van dakisolatie: een aansluiting voorzien met toekomstige gevelisolatie. 
- Bij het vervangen van ramen: ook al een idee hebben hoe de gevel zal geïsoleerd worden. De ramen 

moeten zo geplaatst worden zodat deze kunnen aansluiten op de latere gevelisolatie. 
Streef bij het isoleren van de buitenschil naar een U-waarde van max. 0,24 en waar het kan (dak) streven naar 

een U-waarde van 0,15.  
U-waarde van dubbel glas is 1.0, dit is het minimum. Drievoudige beglazing is aan te raden omwille van het 

glasoppervlak. Bij het plaatsen van nieuwe ramen, rekening houden met raamroosters en 
buitenzonwering. Aan de straatzijde (veel lawaai van de ring) akoestische raamroosters en akoestisch 
glas plaatsen.  

Eenmaal het scenario van ventilatie en isolatie gekend is, kan de warmtevraag berekend worden en kan de 
verwarming bekeken worden (zonder een grote investering overschakelen op een warmtepomp?).  

 
Aanbevelingen van Kamp C: 
Streven naar minstens de isolatiewaarde die thans gelden voor nieuwbouw. Nu al ervoor zorgen dat 

isolatiewaarden minstens de nieuwbouwnormen halen (en eigenlijk liefst zelfs meer.) Hoe méér je 
investeert in de buitenschil, hoe minder je energievraag voor de binnenruimtes zal worden. Dit zal ook 
bepalen of je op termijn kan afstappen van gas en kan overstappen op warmtepompen. Dit laatste is op 
dit moment de meest efficiënte manier om te voorzien in warmte, op voorwaarde dat het gebouw goed 
geïsoleerd is. Hoe beter de isolatie, hoe goedkoper en kleiner de installatie van de warmtepomp die je 
nodig hebt. Maar de investering in verwarming kan nog worden uitgesteld. Pas wanneer de nieuwe 
warmtevraag gekend is (na isolatie), kan de verwarmingsinstallatie herbekeken en vernieuwd worden.   
Maximale U-waarde die na te streven is: 0,24 U. Indien mogelijk, naar 0,15 u-waarde streven. Hoe lager 
de U-waarde, hoe beter geïsoleerd. Lager dan 0,15 is kosten/baten niet aangewezen.  

Het dak isoleren is stap nummer 1! Nieuwe ramen verhogen het comfortgevoel maar dakisolatie is het 
belangrijkste om het energieverbruik te beperken. De meeste warmte gaat verloren via het dak. 
Gevelisolatie en beter glas wordt gedeeltelijk ondermijnd doordat de warmte via het dak verdwijnt. Voor 



dakisolatie: zeker streven naar 0,15 U-waarde. Vanaf die norm wordt de verwarmingsinstallatie enkel 
nog secundair gebruikt. 

Door het plaatsen van buitenisolatie zal de gevel breder worden, dus het dak zal ter hoogte van de dakranden 
moeten aangepast worden. De isolatie van het dak moet mooi aansluiten op de gevelisolatie. In functie 
van de aansluiting met gevelisolatie en afwerking zal de kostprijs om ineens ook al dakisolatie te 
plaatsen lager liggen dan wanneer we het in twee fasen zou gebeuren (eerst gevel- en daarna pas 
dakisolatie). 

Een plat dak isoleren is relatief goedkoop. Als de roofing nog in goede staat is, kan deze blijven liggen.  
Op het oude gedeelte ligt een beperkte isolatie (10 cm Rockwool). Die werd in 2019 gelegd omdat dat 

noodzakelijk was voor het plaatsen van de zonnepanelen. De huidige isolatie voldoet niet aan de huidige 
(en toekomstige) isolatienormen voor dakisolatie die maximaal een U-waarde van 0.24, of nog beter 
0.15, zou moeten halen. 

Bij het plaatsen van nieuwe ramen moet een beslissing worden genomen over de ventilatie van het gebouw (aan- 
en afvoer van de lucht). De ramen in het oude gedeelte zullen van raamroosters moeten worden 
voorzien als er geen volledig mechanisch systeem wordt voorzien. Gelet op de ligging aan een drukke 
baan: denken aan akoestische roosters en akoestisch glas!  
Omdat het gebouw veel ramen heeft, is een drievoudige beglazing het meest aangewezen. U-waarde 
van dubbel glas is 1.0, van drievoudige beglazing is de U-waarde 0,5 of 0,6.  Dat is een wezenlijk 
verschil, zowel in energieverbruik als in comfortgevoel. De isolatiewaarde van drievoudige beglazing is 
nog steeds de helft minder dan de buitengevelisolatie van 0,15 of 0,24.  
Daarnaast is het belangrijk om ook het risico op oververhitting zo klein mogelijk maken, zodat de 
koelbehoefte veel minder is. Dat doe je door de beglazing te voorzien van buitenzonwering. Het 
energieverbruik zou anders verschuiven naar de zomer omdat er dan gekoeld moet worden. 

Optimaal wordt ook de vloer geïsoleerd. Dit kan vanuit de kelder, tegen het plafond (spuitisolatie). Het zou een 
kostefficiënte ingreep zijn die heel snel kan worden uitgevoerd.  

Wat betreft de gevelisolatie en het bekleding van de gevel: een volledige bakstenen muur is niet aan te raden 
omdat er dan bijkomende fundering moet aangebracht worden. Idealiter tegen de isolatie werken met 
bijv. crepie of steenstrips. Ofwel: prefab isolerende gevelpanelen met isolatie (letten op de waarde!). 
Voordeel: de panelen zullen ongeveer één/derde goedkoper zijn. Kwalitatief gezien is crepie wel beter.  

 
Het politiecollege heeft aldus beslist om, in een eerste fase, een architectenbureau aan te stellen voor het 
uitvoeren van een studie architectuur en technieken voor een energetische renovatie van het oude gedeelte van 
het hoofdcommissariaat (gevelisolatie, afwerking gevel, dakisolatie, vloerisolatie en nieuwe ramen…), met 
inbegrip van: 

• berekenen van de impact op onze primaire energievoorzieningen; 
• raming van de terugverdientermijn; 
• nazicht van de premies waarvoor de politiezone in aanmerking komt. 

Zo krijgen we een zicht op de mogelijke renovatiekost en de terugverdientijd. 
 
De opdracht werd toegewezen aan Architects Unplugged, Professor Devochtstraat 43, Turnhout. Kostprijs: 
20.675 euro excluis BTW. 
 
Het architectenbureau zal de studie opmaken tegen uiterlijk 09/10 zodat het dossier kan meegenomen worden in 
de begrotingsbesprekingen.  
 
Het politiecollege zal in de week van 9-13/10, samen met de architect en Katrien Verschueren, de resultaten van 
de studie en de geraamde kostprijs bespreken.  
Het studierapport + voorstel van het politiecollege zal daarna ook worden doorgemaild naar de politieraadsleden. 
 
Aan de politieraad wordt gevraagd om principieel akkoord te gaan met de energetische renovatie van het 
oude gedeelte van het hoofdcommissariaat. 
 
Eric Vos: Zijn in het lastenboek voor de toewijzing van het architectenbureau voorzieningen getroffen met oog op 
de uitvoering van de werken later? Als er een nieuwe aanbesteding moet gebeuren en je moet met een ander 
architectenbureau werken, dan kan dit moeilijk zijn. 



Korpschef: Dat weet ik niet van buiten. Ik vraag het na aan Inge, die heeft dit in handen genomen. Zij heeft zich 
ook laten adviseren door de IOK. Ik denk dat het er in staat, maar kan het niet met zekerheid zeggen. Ik vraag 
aan haar om terug te koppelen.  
Eric Vos: Moest het niet zo zijn, probeer dan nog een oplossing te zoeken.  
 

Besloten zitting 
 

7. Kennisname van indienstnemingen door het politiecollege. 
8. Kennisname van de non-activiteit voorafgaand aan de pensioneringen toegekend door het 

politiecollege.  
 

9. Varia 
 
Eric Vos: Ik had nog een vraag gesteld over de handhaving op plaatsen die afgebakend zijn voor laadpalen. Ik 
begrijp dat het volgende politieraad aan bod komt ? .  
Korpschef: We hebben hierover al eerder gecommuniceerd, maar één van de volgende dagen zullen we ook op 
onze Facebook pagina zetten wat daar de reglementering rond is.   
 
Kurt Persegael: Bij de renovatiewerken moet zeker rekening gehouden worden met verluchting en ventilatie. 
Rode CO2- waarden zijn niet goed, dat moet lager.  
 
Paul Van Miert: Het woord handhaving is gisteren veelvuldig gevallen tijdens de gemeenteraad. Handhaving op 
het gebied van snelheid, zwerfvuil, … Maar waar ik heel veel opmerkingen over krijg, is het verstoren van de 
nachtelijke rust door open uitlaten op de ring van Turnhout, maar ook op de Graatakker en de Steenweg op 
Gierle, … Dit werkt enorm op de zenuwen van de mensen. Dat probleem is helaas niet gemakkelijk aan te 
pakken. 
Korpschef: Dit inderdaad is blijkbaar het nieuwste fenomeen. In Gent werd het ook aangehaald. Ik zal dit 
oppikken met CP John Breugelmans.  
Paul Van Miert: Mensen vragen of ze nummerplaten mogen doorgeven? 
Korpschef: De politie kan daar niets mee doen, we moeten het kunnen vaststellen. Ik neem dit mee naar het 
overleg met de dienst verkeer en we zullen feedback geven.  
Pauline Ceusters: Is niet wettelijk bepaalt hoeveel geluid een auto mag maken?  
Korpschef: Je moet daar effectief een andere uitlaat voor laten zetten en je geraakt met zo’n speciale uitlaat niet 
door de keuring.  
 
 
Aldus gedaan in de zitting van de politieraad van de Politie Regio Turnhout op datum als boven.  
 
De zitting wordt gesloten om 21u30. 
 
 
Paul Van Miert  Danitsja Van Soom 
Voorzitter politiecollege en -raad Consulent HRM 
 

 


